
 

 
 

 
 

Referat fra generalforsamling i SENIORbowl den 13. marts 2025 i City BOWLING Roskilde. 

 

 

Indkaldelse og dagsorden iht. Klubbens vedtægter 

 

 
Dagsorden. 

1. Optælling af 
stemmeberettig
ede medlemmer 
ved Erling Juul 

73 stemmeberettigede medlemmer var til stede ud ad 85 
  

2. Valg af dirigent: 
Bestyrelsen 
foreslår 
Flemming Kirk 
som dirigent  

Flemming Kirk valgt som dirigent. 
  
Takkede for valget. 
Konstaterede at indkaldelsen er rettidigt sendt ud, mere end 14 dage 
før generalforsamlingen.  
Dagsordenen i overensstemmelse med vedtægterne.  
Generalforsamlingen er dermed beslutningsdygtig. 

 

3. Bestyrelsens 
beretning ved 
formanden  

       Formandens beretning 
 
MUNDTLIG beretning GF 2025 for 2024 
Planlægning af 2024 

•  starter i 2023 med ansøgning om frivilligmidler – vi søgte om ca. 

56.000 kr og fik 13.500, mangler derfor ca 40.000 kr. til at 

gennemføre det normale aktivitetsniveau. Og i 2024 har vi 25-års 

jubilæum. 

Der er nødt til at blive truffet beslutning om, hvad vi skal gøre 
omkring de sociale aktiviteter i 2024. Skal vi ændre priser eller fjerne 
aktiviteter?  

• Hvilke aktiviteter har vi hvert år? En kort oplistning giver et lille 

overblik: 

• Ca. 30 gange bowling fra sept.-april 

• Nytårstaffel (tilskud via frivilligmidler/foreningen) 

• 6 mesterskabsdage med kaffebord og lotteri (tilskud kaffebord) 

• Generalforsamling – let anretning gratis 

(frivilligmidler/foreningen) 

• 6 farvede kegler – gratis 

• 2 venskabskampe – (tilskud fra foreningen) 

• Årsafslutning/mesterskabsoverrækkelse – gratis 

(frivilligmidler/foreningen) 

• Sommerudflugt – tilskud via frivilligmidler/foreningen/dyrt 

arrangement 

• Juleafslutning - gratis (tilskud frivilligmidler) 



Beslutning 

• Sammenlæg årsafslutning/udflugt til et samlet   

jubilæumsarrangement, til en beskeden pris 

• Ingen prisforhøjelser – tage lidt af formuen i stedet. 

Resultat 

• Fremgår af regnskabet for 2024, et beskedent underskud. 

Planlægning af 2025 

• Starter igen året før – altså i 2024 med ansøgning om 

frivilligmidler. Søger om 41.000 kr. Fik 28.000 kr., hvilket er det 

maksimale man kan få efter Roskilde kommunes nye regler.  

• Giver ikke grundlag for at afholde sommerudflugt 

• Fastholde et årsafslutningsarrangement med 

mesterskabsoverrækkelse til en beskeden pris – tilskud fra 

foreningen. 

• Det var/er beslutningen i 2024 for 2025 – og derfor det vi gør i år. 

Tilbage til 2024 

•  hjemmesiden bliver løbende ajourført – brug den.  
•  Parkerings tilladelser kan enten afhentes i bowlingcentret 

– eller man kan købe et parkeringskort i baren (gælder for 
et år). 

• City Bowling Roskilde har gennem 2024 fastholdt prisen 
på baneleje 

• Det har betydet, at vi også har kunnet fastholde prisen for 
den ugentlige bowling 

• Vi har et rigtig fint samarbejde – de giver os en god 
behandling, bl.a. med gode priser på diverse 
arrangementer, der er færre fejl på banerne, vi taler pænt 
og ordentligt til hinanden, de sponsorerer os ved diverse 
lejligheder.   

•  MobilePay løsningen bliver brugt mere og mere – og vi er 
ikke i tvivl om at det var det rigtige at gøre. Mange betaler 
hjemmefra. 

• Hvis man har betalt hjemmefra – så behøver man ikke 
registrere sig ved ankomsten. 80% af medlemmerne 
bruger MobilePay 

• Nye medlemmer i 2024. Vi har haft rigtig pæn tilgang af 
nye medlemmer i 2024 – 7, så vi nærmer os vor 
målsætning om 90 medlemmer.  

• Hjertelig velkommen til nye medlemmer 

Lad os se lidt på den aktuelle aldersfordeling blandt foreningens 
medlemmer 

1% er over 90 
42 % er mellem 80 og 90 
44 % er mellem 70 og 80 
13% er mellem 60 og 70 
 

Det var ordene til generalforsamlingens beslutning fra bestyrelsen 
omkring 2024 og lidt om 2025.  



Tak til bestyrelsen for godt samarbejde gennem mange år.  

 

4.1 Regnskab 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.2 Budget for dette 
år 
 

Kassereren fremlagde det bilagskontrollerede regnskab. 

Regnskabet 2024 viser et minus på 7.500 kr. pga. 
mindre tilskud fra kommunen og et 
jubilæumsarrangement i forbindelse med 
årsafslutningen.  

Vi har budgeret med 5.500 kr. i realiteten en difference 
på 2.000 kr.  

Vi har en omsætning på 210 tusinde kr. (godt gået)  

 

Herefter godkendte generalforsamlingen regnskabet. 
 

 
 

  

 

   
        

    

   

   

   

   
 

 
4.3 Kontingent 
 
 
 
5. Indkomne forslag 

 
         Uændret kr. 200 i 2026 

         Godkendt af forsamlingen 

  

 
             
 

 
 
 

 

  
            

 
6. Valg af 
bestyrelsesmedlem
mer. 
 
 

     
På valg er: 
Ejner Jensen formand genopstiller ikke 
Inge Jensen sekretær genopstiller ikke 
Erling Juul valgt som formand 
Flemming Madsen valgt som næstformand for 1 år (resterede 
valgperiode) 
Donald Boddie valgt som sekretær 
Anette Klarskov Larsen valgt som suppleant valgt for 1 år 
Dorte Kettner genvalgt som suppleant for 1 år. 
 

 
7. Valg af 
bilagskontrollanter 
  

 
 
Bestyrelsen foreslår genvalg af Inge Pedersen og Erik Lindegård 
Hansen som bilagskontrollanter.  
Begge genvalgt.  
Jette Jarmer genvalgt som suppleant.  

På betalingen for baneleje plejer vi at have et overskud på 20.000, 
det forventes også i 2025. 
Beløbet til sociale arrangementer er forhøjet i forhold til 2024. 
Det skyldes, at vi vil lave et større arrangement i forbindelse med 
årsafslutningen 
 
Blev taget til efterretning af generalforsamlingen                                                                                              

   Jf. vedtægternes § 11, skal indkomne forslag være formanden 

   i hænde senest 8 dage før generalforsamlingen.  

   Bestyrelsen bliver rost. 
   Ingen forslag fra medlemmerne. 

                

 
 



        

 8. Eventuelt.  Alt kan siges men intet vedtages 
Ordet frit 
 
Erling holdt en utrolig flot tale til Inge og Ejner. 
Ejner har været formand siden 2007 i 18 år. 
Inge har været sekretær siden 2008 i 17 år. 
Det er vi begge meget taknemmelige for 
  

 

Dirigenten takkede forsamlingen for god ro og orden under årets Generalforsamling. 

    

Formanden takkede dirigenten for den fine gennemførelse af generalforsamlingen og overrakte 

vin som tak for indsatsen. 

 

Ref: IJ   Godkendt af dirigenten                                                                                     21-03-2025 

 


